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Protokół Nr 8/11 

Zarządu Powiatu Krośnieńskiego 

w dniu 7 marca 2011 roku 

  

Posiedzenie Zarządu Powiatu odbyło się w siedzibie Starostwa Powiatowego  

w Krośnie Odrzańskim, ul. Piastów 10 b i rozpoczęło się o godzinie 14.00. Obrady 

prowadził Starosta Jacek Hoffmann. 

W posiedzeniu uczestniczyli: Janina Pawlik, Grzegorz Świtalski, Janusz Marciniak, 

Sebastian Bartczak, Zbigniew Kościukiewicz, Ewa Obara. 

 

Proponowany porządek obrad: 

1. Informacja w zakresie wysokości środków finansowych z Funduszu Pracy na rok 

2011. 

2. Rozpatrzenie wniosku Sołtysa Sołectwa Sarbia w sprawie budowy chodnika 

w pasie drogi powiatowej nr 1145 F, na odcinku przebiegającym przez 

miejscowość Sarbia. 

3. Rozpatrzenie wniosku Wójta Gminy Maszewo w sprawie bezpłatnego 

przekazania drewna opałowego w ilości 40 mp, pozyskanego z wycinki drzew, 

w ramach przebudowy drogi powiatowej nr 1159 F Maszewo – Osiecznica. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia kierowników jednostek 

organizacyjnych powiatu, kierowników powiatowych służb, inspekcji i straży do 

składania oświadczeń woli związanych z prowadzeniem bieżącej działalności 

powiatu. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia pracowników Starostwa 

Powiatowego w Krośnie Odrzańskim do przeprowadzenia kontroli w Banku 

Żywności w Zielonej Górze. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu finansowego z zakresu zadań 

administracji rządowej oraz innych zadań zleconych ustawami na rok 2011. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu i w budżecie powiatu na rok 2011. 

8. Informacje finansowe 

9. Sprawy różne. 

 

Proponowany porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad.1 

Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy w Krośnie Odrzańskim Bolesława Zamorska-

Puchta przedstawiła informację dotyczącą wysokości środków finansowych z 

Funduszu Pracy na rok 2011. Szczegółową informację stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu.  

Dyrektor poinformowała, że otrzymano informację z Ministerstwa Pracy o 

wysokości środków przyznanych Powiatowi Krośnieńskiemu z Funduszu Pracy wg 

algorytmu na rok bieżący, wysokość przyznanych środków zaplanowano na kwotę 

2.302.600 złotych. Projekt podziału środków Funduszu Pracy stanowi załącznik do 
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niniejszego protokołu. W dniu 15 marca br. Powiatowa Rada Zatrudnienia 

zaakceptuje przedstawiony podział środków. Jednocześnie poinformowała, że z 

przyznanej kwoty zaangażowano już 1.088.055 złotych na dokończenie staży, robót 

publicznych i innych form z roku poprzedniego. Mając na uwadze powyższe PUP 

dysponuje wolną kwotą 1.214.545 złotych. Planowana liczba osób do aktywizacji 

wynosi ok. 500 osób, w tym 300 na terenie Gubina oraz 200 na terenie Krosna 

Odrzańskiego.  

Środki zostaną przeznaczone na: szkolenia, studia podyplomowe, staże, roboty 

publiczne, prace społecznie użyteczne, Klubu Pracy, badania lekarskie, koszty 

przejazdu oraz stypendia za naukę. 

 

Zarząd Powiatu podjął decyzję o uruchomieniu środków finansowych. 

 

Starosta zaproponował, aby na kolejne posiedzenie przygotować apel do Rady 

Ministrów o zwiększenie środków, biorąc pod uwagę szczególną sytuację naszego 

powiatu. 

 

Ad.2 

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Krośnie Odrzańskim Janusz Milczarek 

przedstawił wniosek Sołtysa Sołectwa Sarbia w sprawie budowy chodnika 

w pasie drogi powiatowej nr 1145 F, na odcinku przebiegającym przez miejscowość 

Sarbia. Szczegółową informację stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

Zaproponował, aby przygotować projekt ten inwestycji. Po ustaleniu kosztów 

inwestycji Zarząd zadecyduje o dalszym losie tej inwestycji.  

 

G. Świtalski podkreślił, że obecnie bardzo ważną sprawą jest łatanie dziur po okresie 

zimowym. Ważną kwestią jest remont ulicy Wojska Polskiego w Gubinie.  

 

Starosta poinformował, że dokumentacja na remont ulicy Wojska Polskiego jest w 

trakcie realizacji, jest ona przygotowywana siłami własnymi.  

 

Zarząd Powiatu pozytywnie zaopiniował propozycję przedstawioną przez 

Dyrektora. 

 

Ad.3 

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Krośnie Odrzańskim Janusz Milczarek 

przedstawił wniosek Wójta Gminy Maszewo w sprawie bezpłatnego przekazania 

drewna opałowego w ilości 40 mp, pozyskanego z wycinki drzew, 

w ramach przebudowy drogi powiatowej nr 1159 F Maszewo – Osiecznica.  

Poinformował, że w ramach inwestycji planowanych do usunięcia jest 59 drzew. 

Szczegółową informację stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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Zarząd Powiatu podjął decyzję o przekazaniu drewna na rzecz Powiatu. Powiat 

będzie mógł nieodpłatnie przykazać drewno jednostkom publicznym.  

 

S. Bartczak zwrócił uwagę na zły stan pobocza na odcinku z Krosna Odrzańskiego 

do Bytnicy. 

 

G. Świtalski zwrócił uwagę na ubytki w drodze krajowej nr 32 na zakręcie do Krosna 

Odrzańskiego.  

 

Ad.4 

Sekretarz Powiatu Zbigniew Kościukiewicz przedstawił projekt uchwały w sprawie 

upoważnienia kierowników jednostek organizacyjnych powiatu, kierowników 

powiatowych służb, inspekcji i straży do składania oświadczeń woli związanych z 

prowadzeniem bieżącej działalności powiatu 

 

Starosta poddał pod głosowanie przedstawiony projekt przedmiotowej uchwały. 

 

W wyniku głosowania przedmiotowa uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

Ad.5 

Sekretarz Powiatu Zbigniew Kościukiewicz przedstawił projekt uchwały w sprawie 

upoważnienia pracowników Starostwa Powiatowego w Krośnie Odrzańskim do 

przeprowadzenia kontroli w Banku Żywności w Zielonej Górze. 

 

Starosta poddał pod głosowanie przedstawiony projekt przedmiotowej uchwały. 

 

W wyniku głosowania przedmiotowa uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

Ad.6 

Skarbnik Powiatu Ewa Obara przedstawiła projekt uchwały w sprawie przyjęcia 

planu finansowego z zakresu zadań administracji rządowej oraz innych zadań 

zleconych ustawami na rok 2011. 

 

Starosta poddał pod głosowanie przedstawiony projekt przedmiotowej uchwały. 

 

W wyniku głosowania przedmiotowa uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

Ad.7 

Skarbnik Powiatu Ewa Obara przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany 

budżetu i w budżecie powiatu na rok 2011. 

 

Starosta poddał pod głosowanie przedstawiony projekt przedmiotowej uchwały. 
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W wyniku głosowania przedmiotowa uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

Ad.8 

Skarbnik Ewa Obara przedstawiła wnioski o dofinansowanie: 

 Jarosława Modelskiego z Pracowni Projektowej w Gubinie w sprawie umorzenia 

ulgi w spłacie należności pieniężnych mających charakter cywilnoprawny w 

kwocie 344,09 złotych. Zarząd Powiatu wniosek zaopiniował negatywnie ze 

względu na brak możliwości prawnych, 

 Dyrektora Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego w Gubinie w sprawie 

dofinansowania XVI Wojewódzkiego Mityngu Pływackiego Olimpiad 

Specjalnych. Zarząd Powiatu wniosek zaopiniował pozytywnie przyznając kwotę 

1200 złotych, 

 Wodnego Ochotniczego Pogotowia Ratunkowego Oddział w Gubinie w sprawie 

wsparcia finansowego na zakup medali i pucharów w kwocie 2000 złotych. 

Zarząd Powiatu wniosek zaopiniował pozytywnie przyznając kwotę 1500 

złotych, 

 Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w Krośnie Odrzańskim w sprawie 

ufundowania nagród dla uczestników Grand Prix IV Szkolnego Festiwalu 

Piosenki Marzanna 2011. Zarząd Powiatu wniosek zaopiniował pozytywnie 

przyznając kwotę 300 złotych, 

 Urzędu Miasta w Krośnie Odrzańskim w sprawie ufundowania nagród dla 

uczestników Ogólnopolskiego Turnieju Wiedzy Pożarniczej „Młodzież 

Zapobiega Pożarom”. Zarząd Powiatu wniosek zaopiniował negatywnie, ze 

względu na finansowanie zawodów rangi powiatowej.   

 

Ad.9 

G. Świtalski poinformował, że przeprowadził rozmowę z Burmistrzem Gubina w 

sprawie dofinansowania utrzymania Warsztatów Terapii Zajęciowej. 

 

Starosta wyjaśnił, że Powiat może dofinansowywać Warsztaty Terapii Zajęciowej 

tylko w przypadku gdy są one prowadzone przez Stowarzyszenie. W tym 

przypadku Warsztaty prowadzone są przez jednostkę samorządową, mając na 

uwadze przedmiotową sytuację Powiat nie może dofinansowywać Warsztatów. 

Miasto Gubin przekazuje Powiatowi dotację, a Powiat oddaje te środki w ramach 

pomocy finansowej. Stosowne pismo w tej sprawie zostało przesłane do Burmistrza.  

 

Wicestarosta Janina Pawlik przedstawiła pismo Agnieszki Mazurkiewicz z Nowej 

Soli w sprawie nabycia nieruchomości w Lubogoszczy, w drodze licytacji 

komorniczej. Zobowiązania za użytkowanie wieczyste były przekazywane na inną 

osobę, gdyż inna osoba widniała w naszej ewidencji (Pani Mazurkiewicz zgłosiła fakt 

nabycia nieruchomości dopiero rok po jej nabyciu). Wszczęto postępowanie w 

stosunku do poprzedniej właścicielki. Obecnie sprawa została wyjaśniona i wezwano 

Panią Mazurkiewicz do zapłaty opłaty za użytkowanie wieczyste wraz z odsetkami.  
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